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Verslag Raad van Bestuur 06/01/2020  

 

Aanwezig: Bart Danhieux, Tim Mogal, Tom Lovink, Giannoula Tsakitzidis, Raf Baudewijn, Erwin  

        Dirkx, Marc Vander Mierde, Julien , Tina Muyllaert 

Ambtshalve: François Mulleners 

Verontschuldigd: Patrick Boes, Alex De Brauwer, Jan Stryckers 

1. Opening door de voorzitter 

Bart verwelkomt iedereen en wenst allen het beste voor 2020.  

Bart vraagt Julien om zich even kort voor te stellen als mogelijk nieuwe vertegenwoordiger 

vanuit regio Oost-West. Als jurist met specialisatie in fiscaliteit en sportrecht en als 

handballer vanuit Izegem, zou hij zich graag kandidaat stellen om gecoöpteerd lid te worden 

van de RvB. Na stemming wordt Julien aanvaardt door de leden van de RvB. 

 

2. Goedkeuring verslag vorige vergadering + verslag BAV 16/12/2019  

Verslag van de vorige vergadering wordt aangepast nav de opmerkingen en vervolgens 

goedgekeurd.  

Verslag van de BAV wordt eveneens aangepast en vervolgens goedgekeurd. 

 

3. Beheer SG 

- Update afrekeningen VW’s en VVG’s 

Ondertussen werden alle scheidsrechters die reeds hun excell hebben bezorgd aan het 

secretariaat zoals gevraagd door de chef scheidsrechter verwerkt en werd het bedrag waarop 

ze eventueel nog recht hadden, overgeschreven op hun rekeningen. De vrijwilligers hebben 

reeds nieuwe overeenkomsten toegestuurd gekregen en bedoeling is om deze voor de 

verenigingswerkers ook voor eind deze week af te kunnen handelen. Tina vraagt aan François 

om de overige scheidsrechters die nog niets hebben ingestuurd even terug te contacteren. 

- Update organisatie interland 

Op dit ogenblik loopt alles heel vlot en is er een zeer aangename samenwerking met Hasselt, 

Initia en de overige betrokkenen. Tina volgt dit verder nauw op, samen met het personeel 

van het secretariaat en de mensen van Marcom. Wel wordt er door Tina aangegeven dat er 

tot op heden nog maar een 860 plaatsen bezet zullen zijn en dat iedereen dus best nog even 

wat extra zijn best doet om de zaal te vullen. 

- Goedkeuring HC Leuven 2019 als nieuwe club ipv satelietclub 

Voltallige RvB verklaart zich akkoord om hen op volgende AV te laten stemmen als volwaardige  

club 

 

4. Beheer RvB 

- Solidariteitsbijdrage  

Vooraleer de discussie over mogelijke oplossingen kan aanvatten, wordt door Bart nav vragen 

vanuit enkele bestuursleden uitgeklaard dat wij wel de financiële verantwoordelijkheid 

dragen over deze verschillende nationale selecties, met uitzondering van de Red Wolves 

omdat die reeds via BOIC op bepaalde fondsen kunnen rekenen, maar dat dankzij de 

solidariteitsbijdrage LFH hier wel mee aan betaald. Bart geeft echter ook mee dat het niet 

zo is dat de overname van deze financiële verantwoordelijkheid samenhangt aan de 

solidariteitsbijdrage. Beide zijn los van elkaar te beschouwen. 

Argumenten mbt solidariteitsbijdrage: 

o  meeste argumenten zijn reeds aangehaald tijdens de AV, maar belangrijk in onze 

communicatie naar de clubs is dat deze nood gecreëerd is door een afbouw van de 
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subsidies vanuit verschillende instanties. Hierbij kan het misschien een idee zijn om 

de cijfers van vorig jaar voor deze selectiewerking en de ambities voor de toekomst 

hiervan duidelijk uit te klaren naar de clubs toe. 

o reeds toegezegd aan KBHB en dus betaling vanuit VHV aan KBHB voor €65.000 kan niet 

ontlopen worden. Toezeggingen aan clubs om niet/minder te betalen, leidt dus altijd 

tot consequenties aan kant van VHV. 

Actiepunten om argumenten kracht bij te zetten:  

o Verschillende leden van de RvB hekelen de beperkte wervende uitstraling die er 

momenteel vanuit het selectiegebeuren en de nationale ploegen uitgaat terwijl 

iedereen ervan overtuigd is dat een juiste uitstraling een goede motor is voor onze 

sport.  

o Nood aan een plan, een degelijk beleid opgesteld door Jelle als sporttechnisch 

directeur in samenwerking met de topsportcel met meetbare KPI’s (hoeven niet 

specifiek altijd gekoppeld te zijn aan loutere sportieve prestaties), duidelijke 

verantwoordelijkheden, personen en taken, geijkte evaluaties enz is voor meeste 

leden van de RvB onontbeerlijk om deze motor te kunnen verwezenlijken.  

Er worden enkele suggesties/vragen/opmerkingen die vanuit clubs kwamen bekeken om dit 

eventueel als invalshoek voor mogelijke denkpistes te gebruiken: 

o  Zo wordt gesteld dat de clubs geld wordt gevraagd via de solidariteitsbijdrage 

waarvoor ze wel een ticket in ruil kunnen krijgen, maar bij clubs/leden waar dit niet 

leeft, zij dit dus niet als een ‘return’ beschouwen.  

o Daarnaast wordt ook het bedrag in vraag gesteld. Waarom immers specifiek die €12? 

Is dit zo omdat dit overeenkomt met de begrote kosten? Is dit zo om een reserve naar 

de toekomst op te kunnen bouwen?  

o is er een mogelijkheid om een verrekening met KBHB te realiseren gezien zij nog 

steeds geld aan VHV verschuldigd zijn vanuit het verleden? 

Beslissing hierover wordt uitgesteld naar volgende RvB begin februari zodat iedereen in alle 

rust verder kan nadenken en we volgende keer een gefundeerde beslissing kunnen nemen. 

Wel wordt er reeds beslist dat er een extra BAV dient te worden georganiseerd op 11/03  

waarover reeds aan de clubs gecommuniceerd kan worden. Agendapunten zullen dan enkel 

de solidariteitsbijdrage en de stemming van Leuven 2019 als volwaardige club zijn. 

5. Scheidsrechters 

- François benadrukt dat hij de mail van Freddy betreurt die als lid van het VHV-

scheidsrechtercomité in principe mee op de hoogte was van de voorstellen zoals deze 

geformuleerd werden rond de minimumvergoeding voor km’s op het paritair 

scheidsrechterscomité. Tina zal een antwoord formuleren op deze mail naar Freddy toe. 

- Het Paritair Scheidsrechtercomité stelt vast dat er een onevenwicht bestaat in de 

kostenverdeling voor de waarnemingen in de BNL waarbij deze voor 80% de door VHV betaald 

worden, terwijl de verhouding in scheidsrechterprestaties 66/34 verdeeld zijn over beide 

landshelften. 

- Wat de aanduidingen betreft, hebben Philippe Denis, François Mulleners en Tina Muyllaert 

meeting gehad waarbij er duidelijke afspraken zijn gemaakt tussen secretariaat en Philippe 

Denis om dit in toekomst vlot te laten verlopen. Philppe zal de aanduidingen op papier 

voorbereiden en deze tegen donderdag voor 12u00 op secretariaat zullen toekomen om dan 

tegen vrijdagavond 17u00 ten laatste dit in het platform in te geven. Ook rond wijzigingen 

werden dergelijke afspraken gemaakt. Ondertussen eerste week zo reeds uitgevoerd en 

probleemloos verlopen. 

 

6. Financiën 
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- feedback  

in afwezigheid van Alex is er niets te melden op dit punt, buiten de zaken die reeds 

aangehaald zijn via verenigingswerk en scheidsrechterproblematiek. 

 

7. Cellen en commissies  

- IT-commissie 

o digitaal wedstrijdblad (zie bijlagen) + overname platform 

Voor het digitaal wedstrijdblad zijn er 3 offertes gevraagd en ontvangen waarover 

steeds heel open en duidelijk gecommuniceerd werd tussen beide deelfederaties. Van 

deze 3 offertes was er 1 die niet voldeed aan de wensen van zowel Patrick als Tina 

en dus niet verder werd meegenomen. Er is echter geen concensus op dit ogenblik 

tussen Patrick en Tina om eenzelfde offerte finaal goed te keuren, hoewel Patrick 

zijn keuze reeds heeft laten goedkeuren door de RvB van de LFH hoewel dit niet 

volgens de afspraken met Tina was. RvB volgt Tina en IT-commissie in hun aanbeveling 

om LFH hierin niet te volgen en dit op PUC te brengen met alle nodige argumenten 

voor/tegen. 

o Overname van IT-landschap VHV door Smartsys wordt goedgekeurd 

 

8. Varia 

- verslag evaluatie AM (zal ter goedkeuring voorgelegd worden de volgende RvB) 

Vraag wordt wel reeds gesteld waarom bureau hiervan niet op de hoogte was en Jan hier 

aanwezig was? Bart wil dit bij een volgende evaluatiemoment wel voorleggen aan iedereen. 

Vraag wordt ook gesteld waarom Jan ondersteuning dient te bieden op strategisch vlak? Bart 

legt uit dat dit meer bedoeld is om Jan een begeleidende coachende rol op te laten nemen 

en dit voor de Marcom-gerelateerde zaken. 

Giannoula haalt aan dat het voor haar niet duidelijk is of dit inderdaad een 

evaluatiegesprek dan wel een ander type van gesprek met de algemeen manager was obv 

het verslag. Daarnaast stelt zij dat het misschien ook wenselijk zou zijn om een 

zelfevaluatie van RvB te organiseren. 

- organisatie Vlaamse jeugdfinales zal op volgende RvB behandeld worden daar er nog tijd is 

tot eind januari om voorstellen in te dienen. 

- Erwin geeft aan dat de vermelding van VHV + vzw en adres van zetel op alle officiële 

documenten dient te staan.  

- Raf vermeldt eerste conclusies/vaststellingen vanuit de enquête waarbij duidelijk naar 

voren komt dat meeste items wel redelijk goed scoren, maar er duidelijk werk is mbt 

Handbal X-tra. Bedoeling is om communicatie verder te structureren zodat het voor 

iedereen duidelijk is wie waar exact verantwoordelijk voor is/mee bezig is. 

- Tom heeft vastgesteld dat er te weinig beleving is rond onze nationale ploegen en stelt voor 

dat er iemand zich engageert om iets van community-building op te starten. Wat ook door 

Bart direct wordt ondersteund.  

-  


